
Проф. Асена Стоименова за обвинението

пред Дарик радио

Абсурдът няма граници. С тези думи председателят на Българския фармацевтичен съюз  проф. Асена Стоименова коментира пред Дарик

обвинението на прокуратурата за внасяне на тревога с твърдения, че е възможно да се появят проблеми с лекарствоснабдяването,

вследствие на кризата с коронавируса.

Недостигът на лекарства е нормално явление и някои големи събития, както ги нарича Европейската агенция по лекарствата, могат да го

задълбочат. От 25 години съм в този бранш, преподавам материята от 10 години, бивш директор съм на Изпълнителната агенция по

лекарствата, знам как да обосновавам твърденията си и да препредавам информация и не мисля, че съм всяла паника, категорична бе

Стоименова.

Цялото интервю чуйте в аудиофайла.

https://darikradio.bg/prof-asena-stoimenova-za-obvinenieto-absurdat-nama-granici.html#parent=search

